
16.VII - VII sesja Rady Miejskiej, 25 lutego 2015 

Interpelujący radny: Jadwiga Stec 

Radna wyraziła zaniepokojenie decyzją – nie wie, przez kogo wydaną – pozwalającą na 

postawienie obiektu gastronomicznego obok „Biedronki”. Zwróciła uwagę, że robi się coraz 

cieplej i z czasem przebywanie w pobliżu tego punku może być utrudnione ze względu na 

nieprzyjemne zapachy. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/547.html



